



CITY OF SAINT PAUL
OFFICE OF THE CITY COUNCIL

310 CITY HALL

15 WEST KELLOGG BOULEVARD

SAINT PAUL, MN 55102-1615

Marcia Moermond, Legislative Hearing Officer

EMAIL: legislativehearings@ci.stpaul.mn.us

PHONE: (651) 266-8585 FAX: (651) 266-8574

January 16, 2026

Gomaa Elzamel
831 Magnolia Ave E.
St. Paul, MN 55106

VIA EMAIL: gomaaelzamel@gmail.com

Re: Appeal for the property at 1090 Loeb Street

Dear Gomaa Elzamel:

This is to confirm that at the Legislative Hearing on January 13, 2026, Legislative Hearing Officer Marcia Moermond recommend that the City Council deny your appeal.

This matter will go before the City Council at Public Hearing on **Wednesday, January 28, 2026 at 3:30 pm. in room 300 City Hall**. If you are contesting Ms. Moermond's recommendation you may appear in person (*please arrive before 3:30 p.m. and check in with staff outside Council chambers when you arrive*).

If you don't wish to contest then **no further action is needed** and the Council will proceed with Ms. Moermond's recommendation above without discussion. If you have any questions, please contact our office at 651-266-8585.

Sincerely,
/s/
Joanna Zimny

c: Fire Supervisors
Alex Dravis – Department of Safety & Inspections, Fire Inspector

يناير/كانون الثاني 2026 16

جمعة الزامل

شارع ماغنوليا شرق 831

سانت بول، مينيسوتا 55106

gomaaelzamel@gmail.com: عبر البريد الإلكتروني

الموضوع: استئناف بشأن العقار الكائن في 1090 شارع لوب

عزيزي جمعة الزامل:

نؤكد لكم أنه في جلسة الاستماع التشريعية المنعقدة بتاريخ 13 يناير/كانون الثاني 2026، أوصت مسؤولة جلسات الاستماع التشريعية، مارسيا مورموند، مجلس المدينة برفض استئنافكم.

ستعرض هذه المسألة على مجلس المدينة في جلسة استماع عامة يوم الأربعاء الموافق 28 يناير/كانون الثاني 2026، الساعة مساءً، في القاعة رقم 300 بمبنى البلدية. إذا كنتم ترغبون في الاعتراض على توصية السيدة مورموند، يُرجى الحضور 3:30 شخصياً (يُرجى الوصول قبل الساعة 3:30 مساءً والتسجيل لدى الموظفين خارج قاعة المجلس عند وصولكم).

إذا لم ترغبوا في الاعتراض، فلا داعي لاتخاذ أي إجراء آخر، وسيمضي المجلس قدمًا في توصية السيدة مورموند المذكورة. أعلاه دون مناقشة. لأي استفسارات، يُرجى الاتصال بمكتبنا على الرقم 8585-266-651.

مع خالص التقدير،

/التوقيع/

جوانا زيميني

نسخة إلى: مشرفي إدارة الإطفاء

أليكس درافيس - إدارة السلامة والتفتيش، مفتش الحرائق